

HELIOSCREEN COSMETIC SCIENCE

Visit us at stand 507

Category: Cosmetics

Type: laboratory - sun protection of cosmetic products.



Depuis 25 ans, HelioScreen est le laboratoire spécialisé dans l'évaluation in vitro de la protection solaire des produits cosmétiques. Nous avons développé les substrats Helioplate PMMA Molded HD6 et Sandblasted SB6 qui respectent les normes en vigueur (ISO, FDA...). Le laboratoire propose de nombreux tests pour répondre à vos besoins : tests officiels selon les dernières méthodes et normes actuelles (ISO 24443:2021, FDA 2011), packs combinant évaluations in vitro et in vivo (ISO 24444:2019), ainsi que des tests spécifiques (lumière bleue, infrarouge, UVA long, résistance à la sueur, résistance au sable).



For 25 years, HelioScreen has been the laboratory specialized in the in vitro evaluation of the sun protection of cosmetic products. We developed the Helioplate PMMA Molded HD6 and Sandblasted SB6 substrates which comply with current standards (ISO, FDA, etc.). The laboratory offers many tests to meet your needs: official tests according to the latest methods and standards in force (ISO 24443:2021, FDA 2011), packs combining in vitro and in vivo evaluations (ISO 24444:2019), as well as specific methods (Blue Light, Infrared, UVA Long, Sweat Resistance, Sand Resistance).



Adresse: 44 rue Léon Blum 60100 Creil

Téléphone: 07 49 62 05 25

llion@helioscreen.fr